
 
 

 

Møtested.                   :  VVT AS, Vesterålsgata 33, 8400 

Sortland  

     

Dato   :  06. Februar  

Tid   : 18:00  

 

Følgende møtte : Erwin, Petter, Jan Thore, Knut Helge, Merete, Jon, Reidulf   

 

 

Meldt forfall  :   

 

Saksliste:  

Fra sist: 

Kalenderåret er omme, og dette blir siste styremøte før årsmøtet 22. Februar.  

Merete har kontroll på utstillinga, påmeldingene er begynt å komme inn, og hun forventer at toppen i 

påmeldinger blir rundt påmeldingsfristen.  

Jon har begynt mottak av bestillinger for Swazi klubbjakke. Vi håper at brorparten av leveringene blir levert oss 

innen utstilling og årsmøte.  

Styret og årsmøtet har fått forelagt to saker som fremmes med innstilling til årsmøtet og deretter til RS. Den ene 

er en prinsippavgjørelse for framtiden til medlemsbladet, om dette skal være en kostbar papirutgave som idag, 

eller overgang til elektronisk format. Den andre er en innstilling til forbundsstyret fra de nordligste klubbene om 

å få redusert reise og oppholdskostnader ifbm. Kurs og opplæring. Som heller kan gjøres på digitale plattformer.  

Knut Helge har hatt dialog med Jan Thore som skal holde kurset Ettersøk videregående for oss.  

 

Sak 1  

SM1/25 

 

Økonomi 

 

Sak 2 

SM1/25 
Årsmøte Narvik og utstilling Bjerkvik 

Sak 3 

SM1/25 
Merch – shop  
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SM1/25 
Forlenge leie på Rocka hundetrening 
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Førstehjelpskurs 

  

  

  

  

  

  

  

Nord-Hålogaland 

Elghundklubb 

Referat 
Styremøte-SM I 2025 

 



  

  

 

 

Referat i rødt  Vedtak: 

Sak 1   

SM1/25 

 

Økonomi redegjøres for av kasserer Reidulf Halvorsen.  

Saldo på konto pr. Årsskiftet 227 611, 68 

Forventede innbetalinger :  

Forventede utgifter : årsmøtekostnader, Bjerkvikutstilling 

Eiendelsregisteret:  

Medlemsmasse status pr. årsskiftet 108 medlemmer.  

 

Avtale fra SM3/24, om at kasserer viser et regnskapsresultat fra 

Bjerkvikutstilling 2025, som fremlegges i SM2/25 

 

Vedtak: Reidulf informerer om at dommerhonorar blir betalt ut i disse 

dager.  

Sak 2   

SM1/25 

 

Årsmøteforberedelser: 

Rom til dommere er bestillt.  

Wenche Porsanger 2125,- 

Ralf Campbell 4250,-  

 

Vandrepokaler – Reidulf 

Premieplaketter og CH skjold – Dag Ivar 

Premieutdeling – Merete 

Ordstyrer årsmøte – Petter ? 

 

Årsmelding og innkalling godkjennes ? 

 

Styrets innstilling sak digital undervisning? 

 

Styrets innstilling papir eller digital utgave bladet Elghunden? 

 

 

 

Vedtak:  

Styret forespør åsmøte ifht å velge Petter som ordstyrer, dette da han er på 

valg.  

Styret støtter digital undervisning. Dette basert på kostnader for reise o.l, 

men også med tanke på tidsforbruk.  

Styret støtter digitalisering av bladet Elghunden.  

Årsmelding og innkalling godkjennes.  

 

Sak 3   

SM1/25 

 

Etter idè fra Hvithundklubben og Nord Norsk harehundklubb. 

 



Styret kan vurdere om vi skal etablere slikt for å lette bestillinger, lager og 

logistikk. Og velge samarbeide med tshirt.no som harehundklubben har, 

eller dinide.no som hvithundklubben har.  

Leif Høve har erfaring med begge, og forsto det slik at tshirt.no var mest 

fleksibel for ønsker og løsninger. Og hadde best sortiment.  

 

https://tshirt.no/butikk/nnhk/ 

 

 

https://tshirt.no/merch/?_gl=1*imcnyo*_up*MQ..*_ga*MTk3Mzk4NDMx

NS4xNzM3OTc5Njg2*_ga_TXKF0MTSX2*MTczNzk3OTY4NS4xLjAu

MTczNzk3OTY4NS4wLjAuNTk5MDQ4OTI4 

 

 

Vedtak:  

Erwin undersøker med tshirt.no, så tas det en avgjørelse på neste styremøte. 

  

Sak 4 

SM1/25 

 

Det viser seg at medlemmer er interessert i miljø/sosialiseringstreninger. Pr 

tiden er det utfordrende å få dette til utendørs mtp vær og lys. Kunne det 

vært en idè å forlenge leia av Rocka hundetjenester ut april..? 

 

Vedtak: 

Støttes. Merete tar kontakt med Rocka og avtaler videre booking  

annenhver onsdag.  

 

Sak 5 

SM1/25 

 

I Vågan hundeklubb avholdte vi førstehjelpskurs for hund. Vi leide inn en 

veterinær som holdte et «foredrag» og kom med tips/triks ifht førstehjelp 

på hund, etterfulgt av en sosial sammenkomst med kaffe/vaffel. Det møtte 

mange medlemmer og tilbakemeldingene var gode. Kunne dette være et 

tilltak for NHEHK nå på vinterstid for å få opp aktiviteten på vinteren?  

 

Vedtak: 

Merete tar kontakt med Anicura Sortland og ber om et tilbud på et 

foredrag. Vidreformidler så dette i messenger-gruppe hvor det tas en 

avgjørelse ut ifra det.  

 

Eventuelt ? 

 

Knut Helge informerer om at han har utfordringer med å organisere 

aversjon på rein da det utjgør en «rollekonflikt» jobb/privat.  

 

 

 

Jan Thore deler tanker rundt kurs Ettersøk Videregående. Foreslår lørdag 

og søndag uke 25(22-23/06) 
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